
 

 

VALLENSBÆK RIDEKLUB 

Vallensbæk Rideakademi 

 

    
     
 
 
             d 11.06.2024 
 
 

Referat 
af 

Bestyrelsesmøde nr. 5 – tirsdag den 11. juni 2024 
Mødet holdes på Vallensbæk Rideakademi i Cafeen kl. 18.30 

 
Deltagere i mødet: Britha, Caroline, Clara, Dorthe,Emilie, Henrik, Isabella og 
Michelle 
 
Afbud: Tina og Julie 
 
Punkt 1: Valg mødeleder 
 Dorthe 
Punkt 2:  Godkendelse af dagsorden 
 Godkendt 
 
Punkt 3: Godkendelse og underskrift af referat fra generalforsamlingen  
                     20.03.2024 
 Godkendt 
 Godkendelse og underskrift af bestyrelsesmøde nr. 4 den 11.04.2024 
 Godkendt 

Foreløbig godkendelse af Forretningsorden og Funktionsbeskrivelse  
 For bestyrelse og udvalg 
Baner ændres til arenaer, samt medlemsmøder antal formindskes. 
Formanden og 1 bestyrelsesmedlem har i forening prokura og tegningsret. Ændres til 

Formanden og 2 bestyrelsesmedlem har i forening prokura og tegningsret. 
Britha renskriver de resterne rettelser og ligger det i klubrummet til underskrivelse af de 
resterende bestyrelsesmedlemmer.  
 
Punkt 4:  
Orientering fra formanden: 
 



1. Stævneoversigt 2025  

- Anne ønsker forslag til stævneoversigt ift andre arrangementer, som er på 

stedet.  

- Udvalgene kan komme med ønsket datoer, men bestyrelsen tager den 

endelig beslutning og sørger for godkendelsen af det.  

- Spring: fastelavn, halloween, jul, B-stævne, C-stævne og D-stævne. 3 

stævner inde og 3 ude med plads til rideskole til nogen af dem også.  Evt 

pony C-stævne indendørs i januar. Og er der plads gerne aften stævner 

også.  

- Trec: sommer og efterår 

- Dressur: 2 rideskole stævner, københavnsmesterskaberne som bliver i 

februar 1 for pony og 1 i marts for hest, D-stævne i januar, klubmesterskab 

i november, og 2 C-stævner. D-stævne til sommer udendørs evt med 

Vallensbæks cup og 1 C-stævne udendørs.  

- Volti : Træhest i gymnasitksal og 2 stævner med hest, et endags stævne en 

søndag og et weekends stævne omkring april-september.  

- Kæphest: 2 stævner et før og et efter sommerferien, det bliver en dags 

stævner.  

- Adhoc: er bundet til afholdelse af DM for junior/young rider i 2025. Vi 

holder os til tre store stævner, vi ønsker at søge senior DM igen i 2025.  

- Emilie tager fat i distriktet for at høre om der er plads til C-springstævne i 

januar.  

  

2. Evaluering Para- og DM-stævner 

- Stor ros, mange har anbefalet, at vi afholder det igen og dermed skal søge 

det for en 3-års periode.  

- Hvis det afholdes igen, bliver det uden UVM-klasser.  

- EM-dressur for para er vi blevet spurgt om at afholde i 2025, men har 

takket nej til.  

- Dommertårnene trænger snart til en kærlig hånd. Vi vil her tale med 

Micheal Bøje om at reparere skavankerne.  

3. Årshjul for bestyrelsen 

- Ønsker årshjul for, hvornår de forskellige ting gøres.  

- Henrik kommer med et udkast til et årshjul og udsender til bestyrelsen på 

mail.  

4. Hjælperfest  

- Meldes ud i god tid 

- Invitere ”vej og park” og medarbejderne fra akadamiet.  

- Festen skal være gratis 



- Drikkevarer skal være gratis, øl og vin kan også serveres. 

- Firma skal komme og lave mad.  

- Fællesskabsudvalget arrangerer festen og dato meldes ud minimum 2 

måneder før til medlemmerne.  

5. Brugerrådsmøde  

- Bestyrelsen skal videregive de praktiske informationer og står for bookning 

af ridecenteret så det ikke blive enkelte personer, som kan booke det.  

- Ansøgning om ramper til Para, der var stor opbakning, men skal til 

videredrøftelse hos kommunen da det er ret dyrt.  

- Der blev talt om et sted til opbevaring af diverse ting heriblandt 

dressurhegn, og Katja vil gå videre med det til kommunen. 

- Vedrørende evaluering bakkede kommunen og akademiet os meget op om 

afholdelse af DM.  

- Venteliste til rideskolen, er i rækkefølge med dem som tilmelder sig først 

og ikke om du kommer fra kommunen.  

 

6. Ryttermærker – VRA 

- En god tilslutning, da dette kursus kunne tages fysisk på ridecenteret 

7. Ansøgninger VRA 

- Er gennemgået 

8. Dokumenter på VLR's kontor 

- Ønsker en bakke med ’ind og ud’ af dokumenter til Britha/kassere med 

kvitteringer mv i kontorrummet. 

9. Årets hjælpere 

- 2 for hvert udvalg og uden beregning af hjælpertimer, blot hvem udvalget 

føler har hjulpet mest.  

- Her ser vi også Landsstævnernes hjælpere, de skal også huskes og skal 

også hyldes i en særlig katagori af hjælpere, ligesom hjælpere fra spring, 

volti og dressur.  

10. Klubleder i stedet for formand – eller forperson? Hvad kalder man så 

næstformanden? 

- Vi holder os til formand  

11. Sidevinduer i den første bjælkehytte  

- Køber nye vinduer som kan åbnes 

12. Forplejning for bestyrelsen 

- Bestyrelsen har fri forplejning til alle stævner 

 

 
Punkt 5: Orientering fra næstformanden 



- Ingen cafe til trec stævnet på søndag d. 16.juni. 
 
 
Punkt 6: Orientering fra kassereren 
 Endeligt stævneregnskab for Voltigestævnet den 07.04.2024 

- Overskud på 3.115kr.  
 Endeligt stævneregnskab for rideskolestævnet den 12.05.2024 

- Overskud 3600 kr.  
 Status for børneattester nye og fornyelse af 

- Kommunen er blevet spurgt og de skal fornyes hvert andet år 
- Juniorreprænsentant skal også give sin børneattest 
 

 Status på skattefrie godtgørelse til bestyrelsesmedlemmer 
- Der kan godt udgives skattefrie godtgørelse til bestyrelsesmedlemmer. 
- Uddeles 01.12.  
- Der udgives ikke gratis starter for hjælp og engagement til stævner som 

udvalgsmedlem.  
  
Opdateret bestyrelsesliste se fremsendte 

- Godkendt, og offentliggøres ikke da der her blandt andet står private 
telefonnumre.  

  
Opdateret udvalgsliste se fremsendte 

- Henrik Jørgensen udtræder fra næste uge af springudvalget.  
  
 
  
Rapport fra udvalg: 
 
Springudvalg:  

- Championatliste 
- Rangliste og ønsker forskel i point så bom på jord ikke får lige så mange point 

som 60 cm. Vi ændrer det fra 01.01.2025. 
- Springmatriale skal ryddes op i laden.  
- Næste stævne er d. 21-23.juni C-stævne med en enkelt intern klasse, hvor der 

stadig er tvivl om klassen afholdes fredag eller søndag grundet få tilmeldinger. 
Dressurudvalg: 
Bestemmelser for Klubmesterskab – VLR-cup 2024, hvor Henrik opdatere og sender 
til bestyrelsen over mail med reglerne.  
Ansøgte C-stævner med dressur for perioden 01.10.2024 - 31.03.2025 
PONY: 01-02.02 1.kvalfikation af kbh mesterskabet 2025 
HEST: 22.-23.03 2.kvalifikation af kbh mesterskabet 2025. 



 
Københavnsmesterskaberne 
Ansøgte E-D stævner 01.10.2024 – 31.03.2025 
Ansøgningsfrist 15. juni 2024 
 
Junior- og Fællesskabsudvalget:  

- Sommerfest 
Aflyses, grundet for få tilmeldinger. 
Alle sociale arrangementer, skal meldes ud senest 2 måneder før.  
 
Cafeudvalget: 

- ”Velbekomme” skal være bedre til at rydde op efter sig.  
- Cafeen skal være bedre til at købe ind under store stævner (3.000 mennesker, 

som skal bespises)  
Sponsorudvalget 

- Intet nyt 
Voltigeudvalget 

- Intet nyt  
Hjemmeside – SO/ME udvalget 

- Stor ros for aktiviteten under DM 
TREC-udvalget 

- Intet nyt 
Kæphesteudvalget 

- Intet nyt 
 
Evt.  
 
Tak for det godt møde, som sluttede kl. 21.00. 
 Ny mødedato -14. august 2024 kl. 18.30 i Cafeen på Vallensbæk Rideakademi  
 
God sommer 
Michelle 
Referent 
 
____________________________  ____________________________ 
Formand, Henrik Jørgensen  Bestyrelsesmedlem, Emilie R. Johansen 
 
 
 
____________________________  ____________________________ 
Næstformand, Dorthe Mikkelsen  Juniorrepræsentant, Clara Mikkelsen 
 
 
 



 
 
____________________________  ____________________________ 
Kasserer, Britha Skov Jensen  Sekretær, Michelle Jensen 
 
 
____________________________ 
Bestyrelsesmedlem Isabella Blond 
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